

Gymnastikudvalgsmøde 18/6-2021

Dagsorden

1. Orientering fra formanden
2. Status på økonomi
3. Omfordeling af opgaver
4. Status på næste sæson (21-22)
5. Opstartsmøde
6. Evt.

Referat

Ad 1:

Der har været afholdt formandskabsmøde med præsentation af ny hovedbestyrelse, hvor formand og aktivitetskoordinator er nye.

Gateway - her er der fokus på at udbedre fejl og mangler på kunstbaneanlægget og herefter – forhåbentligt til efteråret – kan man påbegynde ydre bindeled.

Der blev også diskuteret administrativ støtte til de frivillige, som skal arrangeres på en ny måde.

Ad 2:

Der er udbetalt godtgørelse og søgt refusion for de udgifter vi har haft til opvisning (dragter).

Ad 3:

Mette Holt stopper i gymnastikudvalget og hendes opgaver i opvisningsudvalg, SoMe og som nøgleansvarlig skal fordeles:

Mette G og Rikke tager over på SoMe

Lene tager over på opvisningsudvalg

Nøgleposten overtages af Rikke.

Ad 4:

Juniormix bliver fremover et kombi-hold, hvor man kan vælge udelukkende rytme eller både rytme og spring.

Dernæst bliver rytmeholdene aldersmæssigt opdelt ligesom vores springhold, rytme 0-1 klasse og rytme 2-4 klasse. Rytmegymnaster fra 5 klasse skal således tilmeldes Juniormix.

Vi mangler instruktører til Piger 3 år og Piger 4 år, samt Rytme 0-1 kl og Rytme 2-4 kl.

På flere af børneholdene mangler vi en voksen instruktør – her vil vi undersøge om vi kan få en forælder til at fungere som holdleder.

Dameholdet søger instruktør – der arbejdes på flere muligheder.

Ad 5:

Opstartsmøde afholdes tirsdag d. 31/8 fra 17-21. Vi spiser burgere el. lign sammen. Rikke og Gitte sørger for mad.